
 
 

Onderwerp:  Opvang vluchtelingen  

 
 
Geacht college,                8 september 2015 
 
Afgelopen week stuurde de ChristenUnie een motie naar de gemeenteraad. Hierin verzoekt zij om als 
Eindhoven een actieve rol in te nemen in de problematiek rondom vluchtelingen. Diverse partijen in 
de krant hebben hun steun voor de motie al uitgesproken, maar de burgemeester heeft aangegeven 
er weinig voor te voelen. 
 
Natuurlijk volgt de Eindhovense VVD de situatie rondom de asielzoekers nauwgezet. Naast het bieden 
van een locatie voor een AZC, betrekken we in onze afwegingen ook de effecten en gevolgen op sociale 
voorzieningen, de woningbouw, de leefbaarheid en de werkgelegenheid. Hierover hebben we ook 
contact met de staatssecretaris van Veiligheid en Justitie Klaas Dijkhoff en met Malik Azmani, 
woordvoerder in de Tweede Kamerfractie van de VVD. 
 
Om meer duidelijkheid te krijgen en zo ook de discussie in de fractie goed te voeren, heeft de VVD 
vandaag een aantal technische vragen gesteld. Deze vragen zijn niet politiek van aard, maar helpen 
wel om het totaalbeeld te krijgen voordat het debat in de raad zal plaatsvinden. 
 
AZC De Orangerie zou voor twee jaar een opvanglocatie zijn waarbij in de tussentijd werd gezocht naar 
een alternatieve locatie. 
1) Is dit alternatief gevonden? 

a) Zo nee, wat is het gevolg voor de huidige locatie? 
b) Zo nee, wat is de reden dat er geen alternatief is gevonden? 
c) Zo ja, welke locatie(s) heeft het college op het oog? 
d) Zo ja, wanneer kan de nieuwe locatie in gebruik worden genomen? 
e) Zo ja, zijn er kosten aan verbonden voor het betrekken van de nieuwe locatie en welke kosten 

zijn dit? 
f) Zo ja, aan hoeveel personen kan de nieuwe locatie opvang bieden? 
g) Zo ja, welke voorwaarden zijn van toepassing op de nieuwe locatie, zoals de duur? 

 
2) Heeft de staatssecretaris een formeel verzoek gedaan aan de gemeente om meer opvangplekken 

voor asielzoekers aan te bieden? 
3) Heeft het COA een formeel verzoek gedaan aan de gemeente om meer opvangplekken voor 

asielzoekers aan te bieden? 
4) Heeft de gemeente zelf contact gezocht met het COA en welke boodschap heeft de gemeente 

overgedragen?  
5) Heeft de gemeente zelf contact gezocht met de staatssecretaris en welke boodschap heeft de 

gemeente overgedragen? 
 
6) Wat is de nieuwe opgave voor 2015 voor het plaatsen van statushouders? 
7) Is er reden om aan te nemen dat de gemeente Eindhoven in 2015 niet kan voldoen 

aan haar verplichting voor het plaatsen van statushouders? 
8) Gezien de mondiale ontwikkelingen: wat is de prognose voor 2016 voor het  

plaatsen van statushouders? 
9) Is er reden om aan te nemen dat de gemeente Eindhoven voor 2016 niet kan voldoen 

aan haar verplichting voor het plaatsen van statushouders? 



 
 

 
Hoewel het een ander onderwerp is, is ook het BBB(B)-akkoord van belang. 
 
10) Wat is de stand van zaken met betrekking tot de onderhandelingen van de vijf grote steden, de 

VNG en de staatssecretaris? 
11) Aan welke orde van grootte moeten we denken wanneer er aan de onderhandelingstafel over de 

Eindhovense locatie wordt gesproken inzake het aantal personen (minimaal aantal personen en 
maximaal aantal personen), de duur van de locatie (minimale duur en maximale duur van de 
locatie), de kosten voor de gemeente en wanneer de locatie in gebruik genomen kan worden? 

12) Welke locaties zijn in het oog om een BBB-locatie te realiseren? 
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